Pokfulam Peak

Copyright

All information and materials on this website are protected by copyright and may not be reproduced, stored, transmitted, distributed, copied or used in any way for commercial or public purposes without prior written consent of Vantage International (Holdings) Limited or Win Extra Limited.

Please be informed that no hypertext links to this web site may be made without prior written approval from Vantage International (Holdings) Limited or Win Extra Limited. In respect of any third-party web sites referred to or accessed by hypertext link through this web site approved by Vantage International (Holdings) Limited or Win Extra Limited, the copyright of the contents of such third-party web sites shall belong to their respective owners. You are advised to obtain the opinion of such respective owners before using and/or copying the contents of their web sites.

Website Disclaimer

The material contained in this website has been produced by Vantage International Holdings) Limited or Win Extra Limited in accordance with its current practices and policies and with the benefit of information currently available to it, and all reasonable efforts have been made to ensure the accuracy of the contents of the pages of the website at the time of preparation. Vantage International (Holdings) Limited or Win Extra Limited may regularly review the website and where appropriate will update pages to reflect changed circumstances.

Notwithstanding all efforts made by Vantage International (Holdings) Limited or Win Extra Limited to ensure the accuracy of the website, no responsibility or liability is accepted by Vantage International (Holdings) Limited or Win Extra Limited in respect of any use or reference to the website in connection with any matter or action taken following such use or reference or for any inaccuracies, omissions, mis-statements or errors in the said material, or for any economic or other loss which may be directly or indirectly sustained by any visitor to the website or other person who obtains access to the material on the website.

The material on this website is intended for general information only and nothing in this website contains professional advice or an offer for sale or any binding commitment upon Vantage International (Holdings) Limited or Win Extra Limited in relation to the availability of property or the description of property. All visitors should take independent advice from a suitably qualified professional in relation to any specific query or problem that they may have or in relation to any property included in this website, and Vantage International (Holdings) Limited or Win Extra Limited takes no responsibility for any loss caused as a result of reading the contents of this website. No claims, actions or legal proceedings in connection with this website brought by any visitor or other person having reference to the material on this website will be entertained by Vantage International (Holdings) Limited or Win Extra Limited.

版權

本網站所載之所有資料及材料均受版權保護。 未經 盈信控股有限公司或卓協有限公司事前以書面同意,不可將此等資料的任何部份作出翻印、儲存、傳送、分發、複製或以任何其他方式作出商業或公共用途。

所有與本網站之連結必須事先得到盈信控股有限公司或卓協有限公司的書面同意。本網站所提及的或獲得盈信控股有限公司或卓協有限公司同意,透過連結方式經本網站進入的任何第三者網站,該第三者網站內容的版權為有關網站擁有者所擁有,閣下欲使用或複印該等網站之內容時,應諮詢有關網站擁有者。

網站免責條款

本網站所載之資料內容由盈信控股有限公司或卓協有限公司依據其現行慣例及政策,並利用其現時所得的資料編製。盈信控股有限公司或卓協有限公司在編製時已盡一切合理的努力確保網站各頁內容準確。盈信控股有限公司或卓協有限公司定期檢查網站,並於適當時更新各頁的資料以反映情況的轉變。

雖然盈信控股有限公司或卓協有限公司已盡力確保網站所載之資料內容準確,盈信控股有限公司或卓協有限公司不接受由於使用或參考網站後發生的任何事宜或採取的任何行動引起的任何責任或法律責任,亦不會為上述資料內容的任何誤差、遺漏、誤述或錯誤、或為任何網站的訪客或其他可使用網站資料的人士,可能直接或間接蒙受的任何經濟或其他損失負上責任或法律責任。

本網站的資料僅供一般資訊用途,不存在任何專業意見或邀約出售,或盈信控股有限公司或卓協有限公司對物業的可得性或物業 的描述的任何約束性承諾,而各訪客如有任何疑問或對有關本網站內任何物業的事宜有任何問題,應徵詢合適資格專業人士的意見,盈信控股有限公司或卓協有限公司不承擔任何由 於閱讀

本網站內容而導致的損失。 盈信控股有限公司或卓協有限公司不會受理任何訪 客或其他人士在參考本網站資料後提出與本網站有關的任何申索、訴訟或法律程序。